
Hvordan 5 egetræer blev til 7 egetræer 
 

Ved udarbejdelse af plejeplanen blev 5 af egetræerne ved Blok A markeret som anbefalet til fældning. 

I forbindelse med blokmødet for Blok A og dele af Blok B var der ønske om, at det yderste træ mod vejen 

skulle fældes, da det skygger mest. Der blev det besluttet at fælde dette træ, og til gengæld lade det 

nærmeste markerede træ blive stående. 

På generalforsamlingen stemmes der om fældning af 5 egetræer nord for Blok A. Forslaget vedtages. 

Ved snefaldet og den efterfølgende storm er der en del knækkede grene i egetræerne ved Blok A. Da 

fældningen starter bliver det opdaget, at skaderne i det nye træ, der blev udvalgt til fældning, er så store at 

det ifølge Torben ikke vil blive pænt selv om det beskæres. Steen og Poul beslutter derfor at træet skal 

fældes. 

Da fældningen er godt i gang, foreslår Klavs om vi ikke kan beskære et par knækkede grene i et af de træer 

der er tilbage. Da Torben ser nærmere på træet er der mange knækkede grene, blandt andet en tyk gren 

der kun kan ses fra bagsiden (når man står ved stien). Det er Torbens vurdering, at det ikke kan blive pænt. 

En beskæring vil koste kr. 2.500 og resultatet vil være tvivlsomt. Torben foreslår derfor at træet fældes. 

Træet besigtiges af Marianne, Carsten og Poul, og vi beslutter at træet skal fældes. Der er stadig et træ ud 

for Berthel, der mangler at blive fældet. Poul forhører, om Berthel er interesseret i at vi lader det bliver 

stående. Berthel synes vi skal fastholde fældningen, som herefter gennemføres. 

 


